
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 270813 
  
Deltagere:  Leif, Dosta,  Rita, Carlo og Anne 
 
Dagsorden  

1. Beboermødet 

2. Indkomne forslag 

3. Siden sidst 

1. Der er tilmeldt 13 beboere til spisning udover bestyrelsen. Mødet bliver på Hotel Svendborg i år. 
Vi foreslår Anne som dirigent 
Vi foreslår Carlo, Rita og Leif til repræsentantskabet med Dosta som suppleant. 
 
2. Der er forslag fra Carlo om at dørtrin skal slibes, når beboere flytter ud. Der er også kommet forslag om 
husdyrhold, trappevask, legeplads i marken samt ændring af aftale om tv-signal. 
 
3. Regnskabet for Skt. Hans balancerer næsten. 
Carlo har været kontaktet af en, der skriver om SAB´s jubilæum. 
Carlo har aftalt med gårdmanden, at plænerne skal rettes af og fliserne fritlægges. Det kan komme på tale 
at fjerne den ene sandkasse, der efterhånden ligger som en høj på plænen. 
  
  
Referent: Anne 
 


